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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az interpelláció címe: "Hány gyereket védtek meg?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

            Most,  hogy kiderült,  az  Önök által  védelmezett  pedofilhálózat  befolyása  a  köztársasági
elnöki hivataltól a református egyházon át egészen az Ön kormányáig ér, ideje feltennünk néhány
kérdést: milyen célt szolgált valójában a Rogán Antal propagandagépezete által „gyermekvédelmi
törvénynek” csúfolt, idestova három éve a Fidesz által megszavazott törvénycsomag? Megvédett-e
az Önök törvénye egyetlen gyermeket is attól,  hogy pedofil bűnözők áldozataivá váljon? Avagy
semmit más célt nem szolgált ez a hazug jogszabályhalmaz, minthogy elterelje a figyelmet a Fidesz
és az Orbán-kormány soraiban működő pedofilhálózatról?

            Az  Önök  gyalázatos  törvénye  ugyanis  nem  a  pedofil  bűnözőket  és  a  pedofilsimogató
politikusokat, hanem ártatlan magyar állampolgárokat jelölt ki a haza ellenségének, akik valamely
nemi identitás vagy szexuális irányultság szerinti kisebbséghez tartoznak. Miközben Önök erre a
gyalázatos törvényére hivatkozva könyveket fóliáztattak be és betiltottak egy kiállítást a Nemzeti
Múzeumban,  az  Ön  volt  lelkésze  és  minisztere  éppen  kijárta  Novák  Katalinnál,  hogy  elnöki
kegyelemmel  engedjenek  szabadon  egy  pedofilsegítő  bűnözőt,  akit  a  házi  őrizete  előtt  még
tornatanárként visszaengedtek a gyerekek közé.

            Miközben Önök aljas módon összemosták a homoszexualitást  a  pedofíliával,  és ártatlan
magyar állampolgárok ellen uszítottak, a Szijjártó Péter által kinevezett perui nagykövet, Kaleta
Gábor 19 ezer pedofil fotót gyűjtögetett össze a hivatali számítógépén, aztán megúszta félmillió
forintos pénzbírsággal.

            Miközben  Varga  Judit  az  Ön  tudtával  és  beleegyezésével  ellenjegyezte  Novák  Katalin
pedofilmentő döntését, abban az évben, ahogy az előző években is magyar gyermekek százai estek
különféle szexuális bűncselekmények áldozataivá. Eközben a pedofilhálózat tagjai hol megszöktek



a házi őrizetükből, hol gyerekkel dolgozhattak, vagy folytathatták undorító tetteiket.

Kérdezem hát Miniszterelnök Urat!

            Hány  gyereket  mentett  meg  a  Magyarországot  fojtogató  pedofilhálózattól  a  Fidesz
gyermekvédelmi törvénye? Hány pedofil  bűnözőt  fogtak el  és  tiltottak el  a  gyerekek közeléből
mindörökre? Csökkent-e a pedofil bűncselekmények száma azóta, hogy könyveket fóliáznak le és
múzeumi  kiállításokat  tiltanak  be?  Miért  védelmezik  a  gyerekek  helyett  a  kormányban  és  a
Fideszben gyökeret vert pedofilhálózatot?

Várom válaszát!
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